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Referat 

Bestyrelsesmøde i Kongelundens Rideklub 

Onsdag d. 4/9-2024 kl. 18.00, Kongelundens Rideklub, Tømmerupvej 276, 2791 Dragør 

Deltagende: Pernilla Nøhr (PN), Christina Stub Pedersen (CP), Mette Rentzius Pedersen (MP), 
Evy Davidsen Rosenbjerg (ER), Mikkel Madsen (MM), Anne Lindgreen (AL) og Cille Hald 
Egholm (CE) 

Ikke deltagende: 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Referat: Dagsorden godkendes 
 

2. Godkendelse af forretningsordensudkast. Cille har fremsendt udkast i Facebook-
gruppen. 

Referat: Afventer næste bestyrelsesmøde.  

3. Medlemssituation og mails 
a. Opslag på Facebook vedr. fordeling af dage til tjek af facilitetskort de 

kommende to uger (Christina) 
b. Antal medlemmer efter 1. September 

Referat: Ca. 254 medlemmer pr dags dato. Samme antal som sidste år samme tid. 

Medlemmer med facilitetskort som mangler medlemskab skal kontaktes og de skal betale 
fuldt gebyr.  

 

4. Økonomi 
a. Huslejestigning (Evy) 
b. Medlemmer med restance 

Referat:  

c. Vi ønsker at holde huslejen på 45.000 kr fordi det svarer nogenlunde til vores indtægter. 
Huslejen kan ikke overstige vores indtægter for medlemskaber. Alternativt skal vi hæve 
kontingentet.  

Vi kan ikke være afhængige af flere indtægtskilder.  

Der ligger en mulighed i E stævner. Det skal vi dyrke sammen med stævneudvalget 



 

 2 

d. Restancer - de fleste er i restance grundet manglende opdatering af 
kreditkort. Vi retter henvendelse til medlemmerne.  

5. Fysiske faciliteter og vedligehold 
a. Den bagerste ridebane 
b. Pudsning af spejle i ridehuse – beslutning om det skal ske fast ex en gang 

månedligt, eller om det skal være ad hoc. 
c. Vindue i dommertårn i det store ridehus – beslutning fra sidste 

bestyrelsesmøde vedr. indhentning af tilbud, Mikkel opdaterer 
d. Arbejdsdag 5. Oktober. Proces for udarbejdelse af to do liste. 
e. Mobile dommertårne. Det ene dommertårn er i fin stand og kan med fordel 

bruges til kommende stævner. Det andet bør bortskaffes. Beslutning herfor 
(Mikkel) 

f. Bortskaffelse af pølsevogn i laden, status (Mikkel) 
g. Ukrudtskant om den store ridebane. Indhentet tilbud og drøftelse heraf (Anne) 

 

Referat: 

a. Den bagerste bane bliver ikke tromlet hver dag. Cille vil gerne hjælpe med at tromle. Det 
er vigtigt at tanke vand før man kører og der skal være diesel på. Vand hældes på før brug 
hver gang. Introduktion til alle der skal bruge den blå traktor.  

Banen skal være mere våd. Det gør det lettere at behandle banen. 

Vi overvejer at købe noget bedre at køre banerne med – ny multimaskine som også kan 
skubbe mødding.  

Cille – 2 dage om ugen 

Christina – 1 dag om ugen - lørdag 

Evy – 1 dag om ugen – tirsdag – evt. også harve ridehusene. Midt på dagen eller sidst på 
dagen.  

Pernilla – 1 dag om ugen  

Mikkel – 1 dag om ugen 

B. Pudsning af spejle - Anne har bestilt pudsning. Vi ser lige hvor lang tid en pudsning 
holder og derefter tages stilling til gentagelsesfrekvens. Pudser foreslår en blænder på de 
sprinklere der rammer spejl og vindue.  

C. Mikkel har talt med Mads glarmester - han sender tilbud på vindue i dommertårnet.  
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D. Vi tager udgangspunkt i Fondens liste. Hvem vil opdatere listen? Cille og 
Mikkel. Prioriterer listen. Deadline 25.09.24. 

E. Dommertårne - Jan og Mikkel laver tårnene. Det ene er fint - det andet er meget skidt. 
Træbeklæde dem begge og renovere indvendigt. Eventuelt arbejdes der i laden.  

F. Pølsevognen er afsat - den bliver hentet af Mikkel. Deadline inden for en uge - bliver en 
dato udmeldt.  

G. Ukrudtskanten - Adrian er sat på sagen - han laver et tilbud. Men der skal tages højde 
for hegnets beskaffenhed. Vi skal have udskiftet nogle pæle efter Adrian har kørt banen. 
Hvor skal jorden placeres - evt. i møddinggraven. Forslag - læg jorden i forlængelse af 
volden nede ved den bagerste bange. 

 

6. Harvning og dressurhegn 
a. Beslutning vedr. dressurhegn på den store ridebane. Bilag med indkomne 

synspunkter fra medlemmer er udsendt til bestyrelsesmedlemmer.  
b. Planlægning af harvning og drøftelse vedr. eventuelle nye medlemmer af 

harveudvalget. 
c. Status på maskiner og indkøb af nye splitter o.lign. 

 

Referat: 

A. Det klare ønske fra medlemmerne er, at dressurhegnet skal op igen på den store 
ridebane. Bestyrelsen beslutter at følge dette ønske. Forudsætningen for at hegnet kan 
være oppe, og vi samtidigt kan passe på banen, er, at det bliver rykket og harvet lige efter 
hver 7.-10. dag. Kirsten og Marianne ønsker fortsat at stå for både at sætte dressurhegnet 
op, og flytte det hver 7.-10. dag. Sascha har sagt ja til at harve banen samtidigt, og de tre 
vil koordinere fra gang til gang. Der skal køres med den røde harve.  

Midt oktober skal vi have kørt salt i ridehusene eventuelt også i bunden udenfor 
(begrænset område).  

Vi gruser frem for at salte udenfor på vejene. 

B. Sascha vil gerne være med til at harve - Caroline vil også gerne være med til at 
harve torsdag morgen. 

Der indkøbes en donkraft, så man nemmere kan skifte harven fra den ene traktor til den 
anden. 

C. Der er købt harvetænder og splitter til den røde og tromlen 

x-apple-data-detectors://embedded-result/625
x-apple-data-detectors://embedded-result/2063
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7. Nyt fra udvalgene 

a. Klubmesterskabsstævne 24/25. August, evaluering 
b. Drøftelse vedr. antal medlemmer i udvalgene 

 

Referat: 

a. God stemning i stævneudvalget. Det var et flot stævne og der var styr på hele 
stævnet. Alle var positive og hjælpsomme. Stor ros. Spring lørdag og dressur søndag 
afprøves ved vinterstævnet. Fremadrettet bør harvetiderne fremgå af equipe - det gør 
planlægningen meget nemmere. Vi skal orientere os om øvrige stævner i Storkøbenhavn 
og lægge vores dage modsat. Distriktet arbejder på at klubberne i januar deltager i 
planlægningen af stævnekalender. Det synes vi er en god ide. Et aftenstævne som E-
stævne kunne være god indtjening og meget hyggeligt, såfremt stævneudvalget har lyst til 
at gå videre med ideen. Der fremgår to datoer for vores decemberstævne på distriktets 
hjemmeside- 15. og 16. er vores rigtige datoer 

B. Antallet af medlemmer i udvalgene. Der skal nogle stævner til for at det løber rundt med 
ridehuskort til medlemmer af køkken og stævneudvalg. Da der er kommet flere nye 
medlemmer af stævneudvalget, håber vi at det kan betyde, at vi til næste år kan afholde 
flere stævner. Der har i år været afholdt færre stævner, da stævneudvalget har været 
underbemandede, og samtidigt har haft svært ved at få folk til at hjælpe under stævnerne. 
Det håber vi, at der med de nye kræfter i stævneudvalget kan laves om på. 

Vi er en af de få rideklubber hvor der er mere end et ridehus. Det bør vi udnytte til at 
afholde gode stævner i både indendørs-og udendørs sæson. 

Det bør fremgå af vedtægterne hvordan man udpeger medlemmer og samarbejder med 
bestyrelsen i udvalgene – der arbejdes på en opdatering af vedtægter samt ordensregler 
frem mod næste generalforsamling. 

 
8. Spørgsmål vedr. championatet 
 
Referat: 
Bestyrelsen har fået en forespørgsel på, om andre discipliner en spring og dressur kan 
udløse point i championatskonkurrencen. Det besluttes at vi for nuværende ikke kan 
imødekomme. 

 
9. Orientering fra formanden 
 
Referat: 



 

 5 

Man må ikke ride i rotunden og slet ikke i croks. Det er vigtigt, at man 
samler sin egen lort op på den store bane. Vi skal gennemgå ordenreglerne 
og det skal præciseres hvilke regler der gælder. Evt. metalskilte med oplysninger. 
Christina, Cille og Evy finder tid til gennemgang inden for den nærmeste fremtid. 
 
Klokke og undervisning - fastunderviser må gerne gå modsat klokken inden for hovslaget. 
Stemningen i ridehuset skal være positiv også under undervisning. Barriere folket skal 
også udvise god adfærd.  
 
Forespørgsel om dressurkursus med Jørn godkendes. 
 
Nyt logo: Grafikker har lavet 2 ud af 3 forslag. Anne og Cille kigger på det når det er klar. 

 
10.  Eventuelt 
 
Referat:  
Instagram - De unge synes det er fint med insta, og Anne er ansvarlig for klubbens profil. 
Anne forsøger at finde alle medlemmer fra Equipe, og deler når de er ude og starte 
stævner. Anne lægger meget tid i profilen, og det er vigtigt at kommunikation udadtil går 
via bestyrelsen Det drøftes om der skal laves en intern Instagram profil, til fjolle ting og 
andet praktisk. 
Referat fra bestyrelsesmøder fra før 2024. Lægges op til godkendelse, og derpå på 
hjemmesiden. 

 
 

 

x-apple-data-detectors://embedded-result/4040

